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PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu przy Radzie Gminy Korycin w dziewiątej 

kadencji, odbytego dnia 4 grudnia 2024 roku (czwartek) w godzinach 13.00 – 14.30 w 

siedzibie Urzędu Gminy Korycin przy ulicy Knyszyńskiej 2a 

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji Gospodarki i Budżetu w osobach: 

1. Pani Agnieszka Ciuchna – Przewodnicząca Komisji 

2. Pan Kazimierz Urban – Członek Komisji 

3. Pani Julita Wasilewska – Członek Komisji 

4. Pan Marek Gołkowski – Członek Komisji 

5. Pan Krzysztof Tołoczko – Członek Komisji 

6. Pani Joanna Zdanewicz – Członek Komisji 

7. Pani Inga Kimborowicz – Członek Komisji 

8. Pani Emilia Lengiewicz – Członek Komisji 

zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Krzysztof Mróz – pełniący funkcję Wójta Gminy 

2. Pan Andrzej Waszczeniuk – Skarbnik Gminy 

3. Pani Wiktoria Pruszyńska – Sekretarz Gminy 

4. Pani Iwona Chwiećko – Radna Gminy  

5. Pani Urszula Wynimko – protokolantka posiedzenia 

Posiedzenie otworzyła pani Agnieszka Ciuchna – Przewodnicząca Komisji, serdecznie 

witając członków Komisji oraz przybyłych gości. Następnie przedstawiła proponowaną 

tematykę dzisiejszego posiedzenia, która przedstawia się następująco: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał Rady, które będą przedmiotem obrad IX Sesji Rady 

Gminy Korycin w dniu 4 grudnia 2024 roku i wydanie opinii w tej sprawie. 

2. Inne bieżące sprawy. 

3. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad.1)  W powyższym punkcie uchwalonego porządku posiedzenia pani 

przewodnicząca poinformowała, że Komisja zapozna się z projektami uchwał Rady, które będą 

przedmiotem obrad Sesji Rady Gminy Korycin w dniu 5 grudnia 2024 roku.  

Projekty uchwał, z którymi członkowie Komisji zapoznali się na dzisiejszym posiedzeniu:  

1) W sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Korycin 

W czasie omawiania projektu Uchwały pojawiła się dyskusja dotycząca odprawy Wójta.  

Radna Inga Kimborowicz złożyła wniosek ustny o zwrot odprawy przez Wójta i ponowną 

interpretację prawną przepisów wg. została ona udzielona. 
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Radny Marek Gołkowski zaproponował, żeby pobraną odprawę podzielić proporcjonalnie na 

miesiące, w których Wójt będzie pełnił swoją funkcję i o tę kwotę obniżyć dotychczasowe 

wynagrodzenie. 

Radna Julita Wasilewska zaproponowała, żeby wynagrodzenie Wójta obniżyć do najniższej 

możliwej stawki. 

Radna Iwona Chwiećko zaproponowała, żeby wynagrodzenie zostawić wg. takich stawek, 

które  były przyjęte w maju.  

Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad wydaniem opinii w sprawie omawianego 

projektu uchwały. W głosowaniu udział wzięło 8 członków Komisji. Przeciw wydaniu 

pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu głosowało 8 radnych, głosów za i wstrzymujących 

się nie było. 

Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca stwierdziła, że Komisja 

Gospodarki i Budżetu negatywnie jednogłośnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 

dot. ustalenia wynagrodzenia Wójta i rekomenduje jego odrzucenie na IX Sesji Rady Gminy 

Korycin. 

 

2) W sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad wydaniem opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały. W głosowaniu udział wzięło 8 członków Komisji. Za 

wydaniem pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu głosowało 6 radnych, wstrzymało się 2 

radnych, głosów wstrzymujących się nie było. 

Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca stwierdziła, że Komisja 

Gospodarki i Budżetu pozytywnie, większością głosów zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały dot. rozpatrzenia petycji i rekomenduje jego przyjęcie na IX Sesji Rady Gminy 

Korycin. 

Ad.2)  Skarbnik Gminy opowiedział o postępach inwestycji gminnych. 

Ad.3)  Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu w 

dniu 7 listopada 2024 roku posiedzenie zostało zakończone. 

 

 

Protokołowała:                                                            Przewodnicząca Komisji 

Urszula Wynimko         Gospodarki i Budżetu 

                        Agnieszka Ciuchna 

            

                       

 


